
 

 
 

Motion 

Färre bilar med billigare kollektivtrafik 
 
För två år sedan tog Vänsterpartiet initiativ till en utredning om att göra det 
billigare för regionens personal att åka kollektivt. Initiativet bifölls och det är 
dags att gå från ord till handling. Vi anser att en så stor aktör som Region 
Västmanland kan göra mycket mer för klimatet genom att uppmuntra till 
miljövänligt resande. Det är också en del i att vara en attraktiv arbetsgivare.  
 
Det har länge varit svårt för personalen att hitta lediga parkeringar i anslutning 
till sjukhuset i Västerås. Ännu värre kommer det att bli i takt med att arbetet 
med nya akutsjukhuset fortskrider. De flesta parkeringsplatserna vid Sundinska 
vreten kommer också att försvinna och de 80 tillfälliga parkeringsplatser som 
planeras kommer inte att räcka långt när det skulle behövas cirka 500.  
 
Men alla måste inte ta sig till jobbet med bil. Enligt slutrapporten för projektet 
Hållbara resor behöver kollektivtrafiken bli billigare för att fler anställda ska 
välja bussen eller tåget framför bilen. I rapporten redovisas tre olika alternativ 
till rabatterade månads- och årskort. Vi förespråkar en modell där regionen 
betalar hälften och den anställde hälften, för att kortet verkligen ska användas.  
 
 
Därför föreslår Vänsterpartiet att  

- regionen erbjuder personalen förmånskort inom kollektivtrafiken i 
Västmanland med utgångspunkt i slutrapporten för Hållbara resor.  
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Heidi-Maria Wallinder, Felicia Granath, Fredrik Stockhaus, Lennart Engman 
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